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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 83
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       83ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 20.02.2012
Τόπος: Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

5. ΚΥΡΙΑΚΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ

Παρευρέθησαν, ο σύμβουλος κ. Σ. Ψωμάς, ο νομικός σύμβουλος κ. Ν. Ταβουλάρης, τα
αναπληρωματικά μέλη κ. Γ. Ανεμοδουράς, Σ. Πιταροκοίλης, και τα μέλη κ. Π. Γκίκας
(Diginet), Η. Μοναχολιάς (Exel), Σ. Διακουμάκος (Microsun), Χ. Φίλανδρος(Refusol), Β.
Καππάτος (SDL), K. Φλώρος (Kostal), Θ. Κατεβαίνης (Kostal) και κ. Τζίφρας (Kaco).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Θέματα ανταγωνισμού

2οΘέμα:Αναθεώρηση καταστατικού: που βρισκόμαστε, επόμενα βήματα –
εισηγητής Σ. Καπέλλος

3οΘέμα: Νομοθεσία περί ανακύκλωσης & υποχρεωτικότητας ΠΔ 117/2004 περί
φωτοβολταϊκών- εισηγητής Ν. Ταβουλάρης

4οΘέμα: Προετοιμασία / οργάνωση Γενικής Συνέλευσης 5.3.2012 – εισηγητής Σ.
Καπέλλος

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα: Οργάνωση συνεδρίου / ημερίδας με θέμα «Δυνατότητες διείσδυσης των
φωτοβολταϊκών μέσα από τις δυνατότητες των σύγχρονων μετατροπέων σε
επίπεδο υποστήριξης δικτύων & ιδιοκατανάλωσης» - εισηγητής Χ. Χρηστίδης.

2οΘέμα: Προϋπολογισμός για το 2012 –εισήγηση Σ. Καπέλλος & Χ. Χρηστίδης
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3οΘέμα: Οικιακά φωτοβολταϊκά στα διασυνδεδεμένα νησιά –εισηγητής
Α.Ζαχαρίου

4ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τα όσα περιλαμβάνει για τις ΑΠΕ το δεύτερο Μνημόνιο
που ψηφίστηκε στις 12.2.2012. Ενόψει δε, της πρόσκλησης του ΥΠΕΚΑ να
παρευρεθούμε την Τετάρτη 22.2.2012 σε συνάντηση με θέμα το παράρτημα αυτό
του μνημονίου και το Πρόγραμμα Helios, συζητήθηκε επιστολή που ετοίμασε ο κ.
Ψωμάς με τα πρώτα σχόλια του ΣΕΦ, και αποφασίσθηκε να σταλεί στο Υπουργείο
πριν τη συνάντηση της 22.2.2012.

Επίσης, ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε και για το προσχέδιο νόμου για το Ηelios που
ανακοίνωσε το ΥΠΕΚΑ.

Τέλος, έγινε ενημέρωση για το θέμα που αφορά στην εγκατάσταση φωτοβολταϊκών
σε γη υψηλής παραγωγικότητας. Προτάθηκε και συμφωνήθηκε ομόφωνα από το ΔΣ
να σταλεί εκ νέου επιστολή στον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και τον Υπουργό
ΠΕΚΑ για το θέμα αυτό.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.582/08.02.20112 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «ΜΕΤΑΛΟΥΜΙΝ
ΑΕΒΕ» ως τακτικό μέλος.
2. Αρ.Πρ.583/10.02.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «PGM Solar», ως
τακτικό μέλος.
3. Αρ.Πρ.584/10.02.2012 Επιστολή/email από τη καθηγήτρια ΕΜΠ κα
Παπαδημητρίου με θέμα «Υποστήριξη του ΣΕΦ στο δίκτυο PV – STERN», το ΔΣ
αποφάσισε να υποστηρίξει το πρόγραμμα το οποίο υποστηρίζεται από 16 ακαδημαϊκούς,
ερευνητικούς και επιχειρηματικούς φορείς.
4. Αρ.Πρ. 585/10.02.2012 Επιστολή / πρόσκληση από το ΥΠΕΚΑ/Υπηρεσία
εξυπηρέτησης επενδυτών για έργα ΑΠΕ με θέμα «Πρόσκληση της ΕΕ σε ημερίδα στις
Βρυξέλλες στις 6 Μαρτίου 2012 για τις χώρες μέλη του προγράμματος INOGATE»,
εστάλη σε όλα τα μέλη προς ενημέρωση.
5. Αρ.Πρ.586/10.02.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «Α.Κουτσίκος ΑΤΕΕ /
ΤΕΜΕΚ ΑΕ», ως τακτικό μέλος.
6. Αρ.Πρ.587/17.02.2012 Επιστολή της εταιρίας Fluitecnik, για τα αρωγά μέλη.
7. Αρ.Πρ.588/17.02.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «Εnaxon Energy
systems» ως τακτικό μέλος.
8. Αρ.Πρ.589/20.02.2012 Εισήγηση του νομικού κ. Ταβουλάρη με θέμα «ΠΔ
117/2004 περί διαχείρισης αποβλήτων – υποχρέωση ή μη εφαρμογής από εταιρίες μέλη.
9. Αρ. Πρ.590/20.02.2012 Εmail/πρόσκληση  από το ΥΠΕΚΑ / γραφείο Υπουργού
για τη συμμετοχή του προέδρου κ. Ζαχαρίου σε συνάντηση ενημέρωσης-συζήτησης για
το Πρόγραμμα Helios και τις διατάξεις ΑΠΕ στο πλαίσιο της ψήφισης του μνημονίου
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οικονομικής πολιτικής, το ΔΣ αποφάσισε να παρευρεθούν μαζί με τον κ. Ζαχαρίου και οι
κ. Σαρρής και Ψωμάς.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 504/13.02.2012 Επιστολή προς τα αρωγά μέλη με θέμα «Διευκρίνιση για
την έννοια αρωγού μέλους και ανάρτηση στοιχείων στο site».
2. Αρ. Πρ. 505/14.02.2012 Επιστολή στην ΔΕΗ κ. Ζερβό με θέμα «Απόφαση της
ΔΕΗ ΑΕ για την εισδοχή της στη λιανική αγορά πώλησης φωτοβολταϊκών συστημάτων
–μνημόνιο στρατηγικής συνεργασίας μεταξύ της ΔΕΗ ΑΕ και Silcio».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήμερα 20.02.2012 είναι 41.641,01
€, στην Πειραιώς 75.000 € σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά
και στην Εθνική 75.000€ σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά.
΄Ητοι σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 201.641, 01 €.
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται ομόφωνα από το ΔΣ
είναι: 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.06.02.12: 8.500 € (4 τακτικά μέλη και
1 νέα εγγραφή).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 0 €
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Θέματα ανταγωνισμού

Σχετικά με το θέμα αυτό, εστάλη επιστολή στο πρόεδρο της ΔΕΗ ΑΕ κ. Ζερβό,  με
θέμα «Απόφαση της ΔΕΗ ΑΕ για την εισδοχή της στη λιανική αγορά πώλησης
φωτοβολταϊκών συστημάτων –μνημόνιο στρατηγικής συνεργασίας μεταξύ της ΔΕΗ
ΑΕ και Silcio».  Η επιστολή δεν έχει απαντηθεί και για το λόγο αυτό θα ζητηθεί
άμεσα συνάντηση με τον κ. Ζερβό. Σε περίπτωση που η ΔΕΗ δεν ανταποκριθεί θα
σταλεί Δελτίο Τύπου.

2ο Θέμα: Αναθεώρηση καταστατικού: που βρισκόμαστε, επόμενα βήματα –
εισηγητής Σ. Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος ενημέρωσε ότι, το προσχέδιο αλλαγών του καταστατικού έχει  σταλεί
στα μέλη του ΔΣ από τις 7.2.2012,  προκειμένου να συμπληρώσει το κάθε μέλος τις



Σελ. 355

αλλαγές που εκείνο προτείνει. Μέχρι σήμερα μόνο 4 από τα 7 μέλη έχουν στείλει τις
παρατηρήσεις τους. Ομόφωνα αποφασίσθηκε από το ΔΣ να σταλεί τελευταία
υπενθύμιση προκειμένου οι όποιες προτάσεις επί του καταστατικού να γίνουν έως
την Παρασκευή 24.2.2012. Παρατηρήσεις / αλλαγές που δεν θα τεθούν έως την
παραπάνω ημερομηνία δεν θα γίνουν αποδεκτές προς συζήτηση στο έκτακτο ΔΣ που
θα ορισθεί για το θέμα αυτό. Οι αλλαγές του καταστατικού που θα αποφασισθούν
από το ΔΣ, θα ενσωματωθούν από το κ. Ταβουλάρη στο υπάρχον κείμενο
καταστατικού, το οποίο και θα σταλεί στη ΓΣ προκειμένου να συζητηθεί / ψηφισθεί
σε επόμενη έκτακτη ΓΣ που θα ορισθεί.

3οΘέμα: Νομοθεσία περί ανακύκλωσης & υποχρεωτικότητας ΠΔ 117/2004 περί
φωτοβολταϊκών- εισηγητής Ν.Ταβουλάρης

Ο κ. Ταβουλάρης ανέπτυξε τη γνωμοδότηση που έστειλε στο ΔΣ για το θέμα αυτό
και η οποία επισυνάπτεται στο παρόν πρακτικό. Συμφωνήθηκε ομόφωνα να γίνει μία
επαφή με τον φορέα που έχει την επίβλεψη από τους κ.κ. Ταβουλάρη και Ψωμά.

4ο Θέμα: Προετοιμασία / οργάνωση Γενικής Συνέλευσης 5.3.2012 – εισηγητής
Σ. Καπέλλος

Tο ΔΣ συμφώνησε ομόφωνα ο κ. Ψωμάς να ετοιμάσει Διοικητικό απολογισμό, ο
οποίος θα σταλεί στα μέλη του ΔΣ για έγκριση και θα παρουσιαστεί κατά τη
διάρκεια της ΓΣ μαζί με τον προϋπολογισμό του 2012 και τον απολογισμό του 2011.

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Οργάνωση συνεδρίου / ημερίδας με θέμα «Δυνατότητες διείσδυσης
των φωτοβολταϊκών μέσα από τις δυνατότητες των σύγχρονων μετατροπέων σε
επίπεδο υποστήριξης δικτύων & ιδιοκατανάλωσης» - εισηγητής Χ. Χρηστίδης.

Ο κ. Χρηστίδης ενημέρωσε για τη συζήτηση διοργάνωσης μίας ημερίδας – τεχνικού
περιεχομένου - στα πλαίσια της έκθεσης Ecotec. Το θέμα είναι, οι δυνατότητες
διείσδυσης των φωτοβολταϊκών μέσα από τις δυνατότητες των σύγχρονων
μετατροπέων. Επειδή όμως, το θέμα είναι πολύ σοβαρό και ο χρόνος μέχρι την
έκθεση περιορισμένος, αποφασίσθηκε δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου από το
ΔΣ, να οργανώσει ο ΣΕΦ σχετικές εκδηλώσεις ανεξάρτητα από τον χρονισμό της
έκθεσης. Για το θέμα αυτό είχε γίνει αναφορά και κατά τη διάρκεια των ομάδων
διαβούλευσης και ειδικότερα στη συνάντηση των εταιριών παραγωγής inverter για
αυτό και κλήθηκαν στο σημερινό ΔΣ.  Η εταιρία SMA είχε αναλάβει να
προετοιμάσει το θέμα κατασκευάζοντας και ένα demo προσομοίωσης, πράγμα που
έχει ήδη υλοποιηθεί. Μετά από συζήτηση των παρευρισκομένων, ομόφωνα
αποφασίσθηκε να οργανωθούν δύο ημερίδες, σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη, με το
θέμα αυτό. Ο κ. Χρηστίδης ανέλαβε να συντονίσει / επικοινωνήσει με όλες τις
εταιρίες παραγωγής inverter του συνδέσμου, προκειμένου να έχει τις απόψεις και
προτάσεις όλων. Οι ημερίδες ορίστηκε να γίνουν το 2ο δεκαπενθήμερο του Μαΐου.
Τον συντονισμό της διοργάνωσης των ημερίδων ανέλαβαν από το ΔΣ οι κ.
Χρηστίδης, Σαρρής με τη συμβολή και του κ. Ψωμά, οι οποίοι και θα διερευνήσουν
τη δυνατότητα συνδιοργάνωσης με άλλους φορείς, όπως ΔΕΗ, ΤΕΕ, ΑΠΘ,
προκειμένου οι εκδηλώσεις να έχουν και την ανάλογη απήχηση.
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2ο Θέμα: Προϋπολογισμός για το 2012 –εισήγηση Σ. Καπέλλος & Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Καπέλλος παρουσίασε τον οικονομικό απολογισμό για το 2011 και τον
προϋπολογισμό του 2012, ο οποίος είχε ήδη σταλεί στα μέλη του ΔΣ για να κάνουν
τις προτάσεις τους.  Στη συνέχεια συζητήθηκαν όλες οι προτάσεις που έγιναν από τα
μέλη του ΔΣ και ομόφωνα το ΔΣ ενέκρινε τον τελικό προϋπολογισμό για το 2012,  ο
οποίος και θα σταλεί στις 21.2.2012 στη ΓΣ - πριν τη σύγκλησή της - προκειμένου
να λάβουν γνώση όλοι οι εταίροι / μέλη.  Τέλος, ομόφωνα το ΔΣ,  αποφάσισε ότι
φέτος δεν θα μειωθεί το ποσό συνδρομής των μελών και να σταλεί υπενθύμιση σε
όλα τα μέλη για τη καταβολή της συνδρομής έως τις 31.3.2012.

3οΘέμα:Οικιακά φωτοβολταϊκά στα διασυνδεδεμένα νησιά –εισηγητής  Α.
Ζαχαρίου

Ο κ. Ζαχαρίου, σε συνέχεια email μέλους μας, αναφέρθηκε στο πρόβλημα που
συνεχίζει να υφίσταται με τα οικιακά φωτοβολταϊκά στα διασυνδεδεμένα νησιά.
Συζητήθηκε η πρόταση αποστολής νέας επιστολής στη ΡΑΕ και στη ΔΕΗ για το
θέμα αυτό. Επίσης διατυπώθηκαν απόψεις για τη δυνατότητα / δικαίωμα προσφυγής
του ΣΕΦ για το θέμα αυτό. Από τη συζήτηση προέκυψε ότι ο ΣΕΦ δε μπορεί να
προσφύγει ελλείψει έννομου συμφέροντος ως θεσμικό όργανο, αλλά θα μπορούσε
να υποστηρίξει τυχόν προσφυγές μελών του.

4ο Θέμα : Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για τα νέα μέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν
στον ΣΕΦ.

Τα μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι οι εταιρίες:
1. ΜΕΤΑΛΟΥΜΙΝ ΑΕΒΕ, τακτικό μέλος
2. Διαμαντής Διαμαντής -2DS energy, τακτικό μέλος
3. PGM Solar / Καμπίτσης ενεργειακή & ΣΙΑ ΕΕ, τακτικό μέλος
4. Α.Κουτσίκος ΑΤΕΕ/ΤΕΜΕΚ ΑΕ, τακτικό μέλος

Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου μαζί με
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενημέρωσή
τους.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 19 Μαρτίου
2012 και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσμου Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ .Δημητρίου,
Αγ.Δημήτριο, στο 2ο όροφο.
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Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ, 20.02.2012

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Μίτμαν Στέφανος ΑΠΩΝ

Μέλος Κυριακίδης Δημήτρης


